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sidència concedeix la paraula al D r. Pujadas, president 

de la ponencia.

Diu el Dr. Pujadas que es veritat el que ha dit el 

D r. Sicart que no s’ha de personalizar, també és veri

tat que el Dr. Sicart va èsser qui va fer més concessions, 

adaptant-se al criteri deis altres ponents am1j excepció 

del D r. Masriera que tenia un criteri particular. Explica 

tot l’actuat en Vellesa i els diversos projecte- que s’han 

fet i diu que de tot el fet es desprén que és impossible 

de desglossar la vellesa de la invalidesa, sinó que al con

trari, s’han de complementar.

Comenta el criteri que s’ha tingut en fer el darrer 

projecte i explica les divergències de criteri que hi han 

hagut en el si de la ponéncia que 110 s’han accentuai 

fins que s’ha fet pel Dr. Sicart 1’adaptació al Reglament 

de la Mutual, adaptació que eli creu que és el que ha 

fet que la Secció Comarcal de Barcelona rebutgi el pro

jecte en bloc.

Creu que no s’ha de rebutjar en bloc, sinó que s’ha 

d’estudiar per tal de veure si per fi es troba una solu- 

ció a un assumpte tan important i tan convenient per a 

tots els companys.

L a Presidencia demana que es cenyeixi la discussió 

a la proposició que han presentai la majoria de ponents.

Intervé el Dr. Masriera, diu que eli no ha signat la 

proposició que presenten els seus companys de ponéncia 

perqué creu que avui s’ha de prendre un acord definitili.

El Dr. Valenti, parla per una qüestió d’ordre, diu que 

ja s’ha aprovat que avui no s’havia de discutir el projec

te i ara es tojna a discutir, demana que es respectin els 

acords presos.

Continua el Dr. M asriera, però l ’interromp la Presi

dencia fent-li avinent que no s’ha de discutir el pro

jecte.

Llavors el Dr. Masriera demana que s’aprovi l ’es- 

mena o proposició de la Secció Comarcal de Barcelona.

El D r. M as i Oliver, diu que allò que procedeix acor

dar és, primer, que avui no s’ha de discutir el projecte. 

Segon, que s’editin tots els treballs fets. Tercer, que les 

Comarcals manifestin l’opinió seva i informin el que

creuen deis projectes, i quart, que si llavors el ConsíÍ1

creu que val la pena de convocar una Assemblea, ho 

farà si es pot arribar a un acord, però no per a tornar- 

ho ajornar.

E l Dr. Taxonera intervé i diu que en quant a no dis- 

cutir-ho avui tothom està d’acord, però que la Secció

Comarcal va demanar que l ’Assemblea d’avui es mani

festi sobre que la Vellesa no s’ha de fer alterant per a 

res la Mutual.

L a Presidència Uegeix la proposició de la Secció Co

marcal de Barcelona, que diu: “ Primer.— La Comarcal 

de Barcelona declara estar satisfeta de la m arxa de la 

Mutual i orientació del seu Consell. Segon.— Com a 

conseqiiència de 1’anterior declaració rebutja en la seva

totalitat el projecte de Vellesa de l'O rdre del D ia del 

Sindicat, ja  que la seva estructuració implica una modi- 

iìcació del Reglament de la Mutual que l’Assemblea no 

accepta. Tercer.— Declara que el problema d’assegurança 

de Vellesa si algun dia es porta a cap, ha d ’ésscr com 

a secció completament deslligada de tota altra del Sin

dicat i absolulament voluntària. Quart.— Invita a tots els 

intéressais en portar-la endavant, si n’hi ha, a que es 

reuneixin parcialment, es posili d ’acord en punts con

crets i una vegada redactat el corresponent projecte el 

sotmetin a l ’aprovació dels companys, només en el que 

afecta a les îelacions générais amb el Sindicat, inhibint- 

se de la seva discussió detallada, ja  que l ’Assemblea no 

està capacitada per això en l ’aspecte tècnic i tampoc té 

dret a pertorbar, amb el seu desconeixement, l ’obra dels 

idonis en la mateixa si aquests la creuen viable, conve

nient i econòmica. Cinquè.— Am b un vot de gràcies pel 

Dr. Sicart i tots els que han intervingut en les diverses 

ponències” .

A  continuado la Presidencia llegeix la proposició pre

sentada pels ponents de Vellesa, que a l ans s’ha esmentat, 

i que diu: “ Primer.— Que s’acordi recopilar en un sol 

volum que també podria èsser un nùmero del B t j t l l e t í  

tot el que s’ha fet sobre la V ellesa: articles, reports, 

discussions à acords, vots particulars, documents de 

l'arxiu i en generai tot el que posseeixin el Sindicat 0 

Mutual i serveixi per a imposar-se en la materia. Scgon. 

— Que en el mateix volum siguin inclosos els anants 

: vinents del Reglament de la Mutual i la interpretado 

dels seus conceptes genèrics, especialment en allò que 

fa referencia a quotes, condicions de l ’assegurança i re- 

quisits per a Tingres ais grups. Tercer.— Que en eî mes 

de desembre de l ’any corrent es celebri una Junta Ge

neral extraordinària de la Mutual Mèdica per a discutir 

i acordar sobre l’Assegurança de Vellesa i les reformes 

del Reglament que es considerin pertinents. Quart.— Que 

amb motiu d’aquesta Junta no en sigui convocada cap 

més, per evitar perdre en intensitat el que podria gua- 

nyar-se en extensió” .

Per unanimitat s’aprova el primer extrem de la pro

posició signada per cinc ponents de Vellesa. Abans de 

passar ais altres extrems es discuteix l’esmena de la 

Secció Comarcal de Barcelona. E l primer extrem és 

aprovat ; el segon es reducix a l ’aprovació que abans 

s’ha fet en acordar que avui no s’havia de discutir el pro

jecte, per tant no hi ha Hoc a refusar-lo.

A l tercer extrem el Dr. M as i O liver presenta la se- 

giient esmena: “ Que l ’Assemblea per unanimitat es ma

nifesta en el sentit de qué el projecte de Vellesa elaborai

o per elaborar no lesioni en el més mínim cap dels legí- 

lims interessos dels socis mutualistes, si bé entén que 

el salvaguardar aquest principi cssencial pugui existir un 

nexe de relació entre la Invalidesa i. la V ellesa” .

El Dr. Cambra, diu que no poden admetre l ’esmena del


